
Protol<ó! Nr XIVI2012 


z XIV Sesji Rady Gminy Poświętnc 


z dnia l marca 2012 r. 

XIV Sesja Rady Gminy Poświętne odbyła się w dniu 1 marca 2012 r. w sali konferencyjnej 
Lrzędu Gminy i trwała w godz. 1 "liG - 20JQ

. Obrady pmwadził Przewodniczący Rady Gminy 

- Mariusz Kaim. 

W obradach udzia.ł wzięli: 

• Radni Gminy - 15 osób 

• Jan Cymerman - Wójt Gminy 

• Lech Sędek - Zastępca Wójta 


., Marzanna Zagól'ska - Sekretarz Gminy 


• Joannu Wyszyńska Orszulak - obsługa prawna 

• Ewa Zaręba~Sycik - obsługa prawna 

Listy obecności S1nnowią załącznik do ninic;jszego protokołu. 

Ad. l 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy, następnie powitał wszystkie osoby 
przybyłe na Sesję Rady Gminy oraz stwierdził kworum wymagane do prawidłowego 

obradowania, 

Ad.2 


Pr:;,:~~odulczącv Rady GmiIJ-Y odcz.ytał porządek obrad. który przedstawia się następująco: 


1, Otwarcie obrad. 

2, Przyjęcie porządku obrad. 
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3. 	 Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wehodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Poświętne. 

4, 	 Podjęcie uchwały W sprawie utworzenia wydzielonych rachunków dochodów w szkołach 
i plr.oówłtftch oświatowych. 

S, 	 Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali '.i2ytkowych slanowiących 

własność- Gminy Poświętne, którymi gospodaruje Wójt Gminy Poświętne, 

6. 	 Podjęcie uchwały w sprawie skargi Pana Sylwestra Niźnika na zaniedbanie i nienależyte 
wykonywanie obow:ązków przez Wójta Gminy Pośw:ętl1e. 

7. 	 In~erpelacje i zapytania. 

8. 	 Odpowiedzi na interpelacje l zap)1.arua. 

9. 	 Sprawy bieżące. 

JO. Zamknięeie obmd 

Wójt GminY. poinformnwał, że oboiałby rozszerzyć porz1jdok obrad o punkty: ZA, 2B, 2e 
(projekty uchwał stanowią zał~cznik do protokołu). 

l,asŁęp_~W9J!f! poinformował. że chciałby wnieść projekt l,;chwBły w sprawie wyraZenia 

zgooy na przystąpienie do realizaeji projektu: ..Szkoła Równych Szans" - programy 

rozwojowe szkół. IV eJyc:ia w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet IX 

Rozwój wykształcenia i kompetcn~jl w regionach. Dwie szkoły przystąpiły do umowy 

partnerskiej z F'Jnda~ją Rozwoju Demokracji Lokalnej Centrum Mazowsze. tcn program 
będzie realizowany w latach 2012 -2014 i w tym ceJujest potrzebna taka uchwała intencyjna. 

'p~mi Maria Stąązewska powiedziała, że wl1ioski Wójta Gminy dotyczq tylko jednej sprawy. 

ale są trzy propozycje. 

Prz~wodni~. Rady Grn,inx odczytał wnioski zgłoszone przez Wójta Gminy. DrnJał, że 

chciałby zgłosić. dwic uchwały do proponowanego porządkI: obrad: 

L 	 w sprawie braku podstaw do stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego (odczytał 

projekt cehwały), 

2. 	 w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej Gminy Pośwlętne (odczytał projekt 

uehwały) 

Pr7~~Q~cząey R!ldy Gminy zapytał czy ktoś jeszcze zgłaszajakid wnioski? 

Pani JoJąnta Sałańska zapytała czy jej wnioski będą rozpatrywane na dzisiejs7,cj ffly na.'ltępnej 
Sesji? 
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Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, ze jeszcze ich nie widział. 

PąrrLJo:anta Sałańska odczytała wnioski. które dotyczyły prośby o uwzględnienie w 
wydatkach inwestycyjnych wykonania ehodnika w miejscowości Ostrowik wraz z montażem 
lamp oświetlenia ulieznego oraz wykonanie chodnika i oświetlenia ulicznego przy drocze 
gminnej w Ręczajach Polskich w kierunku Kolna, 

Pan Leszek Błąszezak odczytał wniosek dotyczący prośby o zabezpieczenie środków 

finansowych na remont nawierzchni asfuJtoweJ na drodze gminnej na odcinku Wola 
Cygowska - Wola Ręczajska do drogi powiatowej Poświętne Zabraniec. 

,Przewodniczący Rady.. Gminy zaproponował, aby te wnioski przekazać na Komisje 

Finansową. Dodał, że uchwała zgłoszona przcz Zastępcę Wójta jest tylko formalnoseią. 

OtW01'7.yt dysklJ.'ljc na lemat wniosków zgłoszonych pr7.ez Wójta Gminy . 

.Wójt Gminy powiedział, ze projekty uchwał jakie zgłosił sq niezbędne do funkcjonowania 

ośrodka 7nrowia, aby było w nim ciepło, w tej ChWlh nie ma tam praktycznie oleje i stąd te 

propozycje zmian w budzecie. 

Pani Iwona Bajkowska powiedziała, że z tego co pamięta to zostały przyznane środkj w 

wysokości 40 000 zł, a w tej chwili jest 1 marzec, czyli 20 000 zł poszło jut w styczniu i 
kolejne 20 000 zl w lutym. 

Pani Maria Staszewska pOlhrledziarn. 7~ były dwa tankowania. była jeszcze wymieniona 

pompa, drzv."i z resztą Komisja Rewizyjna juz to sprawdzała i Dn d7jcń dzisiejszy na tym 

paragrafie zostało około 3 700 zł. 

Pani Iwona Bajkowsk5! zapytała czy tc rachunki były opłacane tyłka za ten rok, ezy rÓwnież, 

za rok poprzedni? 

Pan.LMariD Staszewska odpowiedziała, że był jeden rachunek kiedy tankowanie było w 

grudniu, a crugie było pod koniec stycznia, 

Pani Iwona Baikov.'Ska zapytała C7:j ten rachunek z końca stycznia był op~acany ze środków 

stycmiowych? 

Pani Maria Sta.sze~ska odpowiedziała, że tak, ponieważ termin płatności był do któregoś 
stycznia, a więc był zapłacony w terminie. 

Eani Iwona Bajkowska zapytała czy nie obowiązuje cos takiego jak rozliczenie budżetu w 

danym roku? Nie mo2:na przenosić zobowiązań na kolejny rok. 

l~"ą.ni Mańa Sta;'!~ewska powiedziała, ze tutąi był \Y)'datek w innym roku, a koszt w starym 
roku. 

Poni Iv,:pna Bajkawska powiedziała, że z tego eo jej wiadomo to jest to niezgod:nc, uwaZ3.,. że 

jak przyjmuje się fakturę w grudniu lO należ,y ta fakturę rozllczyĆ. Je2:eli zostało '*l'dane 
prawie 40 000 zł za styczeń i luty .. _ 
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Pani ..Maria Stę.szewę.~a powiedziała, tA! teraz w marcu powinno być tankowanie było 

sprawdzone, ze faktycznie jut się kończy olej, 

Pani Iwona Dajkowska powiedziała, że J października ubiegłego roku został rozstrzygnięty 
konkurs na dostawę tego oleju i zapytała czy według prawa nie powinny być zabezpieczone 

środki" 

Pani :\1aria Staszewska odpowiedziała, ze w projekcie były. 

fani Iwgna Bajkowska powiedziała, li!; w tamtym roku jak było przestępowane do przetargu. 

40000 z1 Z2Iezerwowane w bud7"ccie w tym roku powinny stanowić zabezpieczenie 

kolejnego przetargu od września 2012 r. do września 2013 r. Na dzień d7jslejszy nie ma 

pieniędzy na rok 2012, a kolejny przetarg będzie ogłoszony we wrześniu. Dodała, ze 

dzwoniła w tej sprawie do Nnjv.yZszej Izby Kontroli j tam powiedziano, że będzie problem w 

ogłoszeniu przetargu, ponieważ nie ma pieniędzy. 

Pani Maria Staszewska powiedziała. 7~ na jesienie nie bę-dzie pieniędzy. Pani Maria 
Staszewska powiedziała, Ze jeźeli byłyby zabezpieczone pieniądze tak jak w projekcie to na 

jesienie pieniądze byłyby. 

Przewodni~.?ąey Rady G;nlrn: powiedział, że w pl'ąjekcie budżetu na 20t2 r. przygotowanego 
pr.lCZ Wójta Gminy na ogrzewanie było przeznczone 60 000 zł. 

Pani Iwona I3ajkowska poprawiła. że 68 000 zł, 

PanLMaria StaszewsJ<ą powiedziała, ze 68 000 zł były zabezpieczone środki w § 4210. a tam 

nie jest tylko oiej~ tam są wszystlde zakupy od środków czystości, artykułów biurowych, 

WYpDsazenia. 

pani Iwona BaJk.Qwska powiedziała, że Rada zabrała 28 000 zł i zostawiła 40 000 zł, a wtedy 
był krzyk, że zabrano pieniądze na olej, u nawet na ten temat zostały rOznoszone infOJmacjc, 

która dotknęła jej osoby oraz Panj Beaty Bońskiej, W tej sprawie zadzwoniła do Pana 

Romejki, który powiedział. że nie planuje zamknąe ośrodka zdrowia l bardzo go d7.iwi, ze 

wisi ta ulotka, Ośrodek zdrowia nie jest gminny tylko należy do ZOZ M:ńsk Mazowieeki, a 
jest to wyszc?ególnione na stronie intemetowej i pod to podlega jeszcze ośrodek zdrowia w 

Strach6wee, Strach6wka ma podpisaną umowę z ośrodkiem zdrowia na takiej zasadzie, że 

tytko wynajmuje lokal i nie ma ogrzewania, prądu, osoby Spf"I,ątajqcej, pon!cwaZ Pan 

Romcjko za każdego zadeklarowancgo pacjenla z Narodowego Funduszu Zdrowia pobiera 

pieniądze. 

PaniJ\t1aria Staszewską powiedziała, że gminie przekazuje 40000 zł roc7.Jlle, a olej kosztuje 

50000 zł. 

'pani Joląnta Sął~ńska powiedziała, że d:~d",ne jest to. Ze był Pan RQmejko i nie powied7iał 
tych słów co Pani Iwona Bajkowska, która 10 minut przed Sesją budżc!ową złożyła wniosek 

4 




gdzie reszta Radnych musiała to zrobić do 30 września, Dodała, 7.1:, Pani Iwona Bc.jkowska 

zabrała H5 000 zł z ośrodka zdro\via., 

Pani Iwona Baj~Q~~~tl~-:I! powfedziała, ze 50 000 zł zostało zabrane z remontu. 

Pani Jolanta Sałailęl~J4 powiedziała, Ze 50 000 zł to były łazienki, a 35000 7J zabrano z opału, 

Pani Iwona Bajkowska powiedziała, ze Pani Jolanta Sałal1ska to nawet nie wie co mówi. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił, a by nie rozmawiać o osobach, któryeh nie ma na sali, 
a Pana Doktora Romejko można zaprosić na następną Sesję. 

Pan Bogusław Ulejczl'k powiedział, ze Pan Romejko był na komisji zdrowia i gdy padło 
pytanie czy istnicje możliwość zamknięcia ośrodka zdrowia padła odpowiedź, Ze tak jeżeli 
spadnie temperatura do ~ 8 stopni. Dodał. źe jak nie ma opału to trzeba kupU: i powinna hyć 
zamknięta dyskusja. 

przewodniczący Rady Gminy powiedział, te jeżeli ogłasza się przetarg zgodnie z ustawą o 
zamówieniach publiez.nych na sezon grzewczy 201112012 to w momencie rozstrzygnięcia 

t~go przetargu to muszą być zabezpieczone środki na całą kwotę przetargu, a jeżeli nie ma 
7..abezpieezonej całej kwoly przetargu to powinna. być odpowiednia uchwała o środkach 
niewygasającyeh lub przechodzących na kolejny rok w tym zakresie, a tutaj tego nie było. W 
finansach publicznych jest tak, że można zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych 
dokonywać usługj na okres trzech lat, pod warunkiem, te te środki są zabezpieczone, a Wójt 

nle miał takich środków zabezpieczonych. Zapytał Wąjta Gminy na jakiej podstawie zrobił 
ten przetarg? Okazuje się, z-c jest l marca. 40000 zł wydane z nowego budzetu, a jeszeze 

został kwiecień, maj, czerwiee i eałajcsień do grzania i skad teraz wziąć te pleniąd7.E:. Zapytał 
jak (en budżet był przygotowany skoro było 60 000 zł prqgotowane na opał, a 40 000 zł już 
poszło. 

Pani Maria Staszewska powiedziała, ze Jak teraz wstanie przesunięte 35000 zł to już starczy 

na cały rok. 

Przewodniczący RadyJJminy powiedział, że nie wie jakim cudem. 

Wójt.Gminy powiedział, że trudno jest określić w zamówieniu publicznym ile pójdzie oleju. 
Dodał, ź.e jc7.,cli chodzi o ośrodek zdrov.ia w Strachówce to jest tam jeden czy dwóch lekarzy 
na zmiany i nie zawsze jest obsada. Nie ma tam pedjatry, laboratorium, a tutaj jest i to jest 

roznica. Powiedział; ze nie widział info::mocji o zamykaniu ośrodka zdrowia tylko o 
ewentualnym zablokowaniu funkejonowania ośrodka zdrowia jeżeli zabraknie na ogrzewanie, 
czy na sprzątanie. 

Pl'zewQgniezący Rady ..Gmirry powiedział, że trochę nie rozwnic wypowiedzi Wójta Gminy. 
który nic rozumie idei przetargów publieznych, poniewaz robi prŁeta."g na jakąś usługę, w 
tym przypadku na olej opałowy, w którym chodzi o zapoznanie się z kosztem tego i Zeby 

dostawca zagwarantował stałość eeny. Dodał, że nic rozumie po co w ogóle robić u.."n przetarg 
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skoro jest on robiony we wrześniu1 a w styczniu okazuje się, ze ta kwota jest na przykład 

dwukrotnie większa, Dostawca powinien zagwarantować stałą cenę, która nie powinna się 
zwiększyć prl.cz cały okres trwania umowy. Powiedział. że rozmawiał z Panią Skarbnik plZCZ 

telefon i było rozmowa o przesunięciu środków z innego działu. 

Pani Maria SJ~l'!~ws.ką powiedziała, ze tak i Przewodniczący Rady Gminy mówił o Woli 
Cygowskiej. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że na Sesji w tamtym roku było straszne larum 
kiedy Rada nie chciała się zgodzić na odnowę budynku w Woli Cygowskiej, poniewlU już 
były na ten cel pieniądze i mogą one zostać stracone, a tyeh pieniędzy w dalszym ciągu nie 
ma. Pm,targ był na 360 000 zł, gmina dostanie okolo 300000 zl i teraz przez 7 lat trzeba tą 
świetlicę utrzymać. w tym roku. jest prleznaCzone 60000 zł. a 7 lat razy 60000 zł to jest 

320000 zł plus 360 000 zł daje 780000 zł, to jest świetny interes dla gminy. 

Pani .Maria Staszewska powiedziała, że to nie było robiony dla interesu tylko dla 

mieszkruiców. 

Przewod.nl~~ą~y Rady Gminy zapytał eo tam będzie ;)ię działo, ponieważ w tej ehwili stoi 
pusty budynek, nie ma żadnego planu co tam ma być robione? DodaL ze jest zaplanowane 

60000 zł, a wolałby te pieniądze przeznaezyć na inne miejscowości i :la przykbd porobić 
chodniki e:zy drogi, nie widomo jakie zlecenia kto tam wyko:luje i Komisja Rewizyjna 
również nie będzie mogła obejrzeć tyeh dokumentów. 

Wójt Gminy powiedział, ze odbiór ma dopiero nastąpić i w tej ehwili wszystko jest zgłaszane 
do Urzędu Marszałko\\'Skiego i wtedy będzie zwrot. Budynek jest wyremontowany j zupełnie 
inac:r.ej on teraz wygląda, w tej chwili Opf'4Cowywany jest program co tam ma siC; dziać i 
komisja na pewno informacje dostanie. W Gminie musi się coś r6wnlez dziać z kultury i nie 

można zamykać się tylko na jakąś jedną uroezystość patriotyczną, Liczy, że bc;dzie tam 
świetlica, gmina prawdopodobnie otrzyma pieniądze na wyposażenie jej więc ona przyda się 
młodzieży i dzieciom nie tylko z Woli Cygowskiej ale również 7. tych ościennych, na 
przykład Przewodniczący Rady Gminy zwoła tam Sesję i zobaczy jaki jest świetny budynek. 

Trzeba będzie tam zą,rganizowae ściant;: parnięci po rodzenie Joachima Leleweia. Idea jest 
ważna, ponieważ na terenach wiejskich brakuje świetlie, mrejsc gdzie mozna się spotkać, 
będzie doslc;p do lnternetu, tak więc propozycja jest dosye szczytna i jeżeli będzie się patrLcC 
tylko na pieniądze to wszystko trzeba będzie zamykać. 

P!'?.ewodniezący.. Rady Gminy powiedzjał~ ze prosi O zmodyfikowanie tych wniosków, 
ponieważ Wójt Gminy mówi. i.e będą środki na wyposażenie tego i zostawić pieniądze z tej 

kwoty 60 000 zł na 7.Iobierue ściany pamięci po rodzinie Joachima Lelewela, 

Pani Maria Slą,!?~wska powiedziała. ŻJ: to musI funkcjonować. 

Przewodnjczą~x Hady Gminy powiedział, że to będzie funkcjo:1ować i zapytał czy za 40 000 
zł to nie będzie f:.mkcjonować? 
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Pani .b:1aria..Staszewska powiedziała, że było mówione; 'li; 60 000 zł to będzie za mało. 

Przewodnicz,ący Rady Gminy powiedział. że żadna komisja nie miała żadnej analizy, 

Wójt Gminy powiedział, że ezekano aż da z.rwe Urząd Marszałkowski do otwarcia tego, 

dlatego tez jest w ~i chwili opracowywany program, który zostanie przeka7..any na komisje, 

Pan Bogdan ll.Jeiezyk _. sotty_=? wsi ZabraniC9 powiedział. że ta świel1ica będzie j tak martwo, 

poniewoż tam nie ma jak dojechać i kto będzic uczestniczył w tych zajęciach, ma to być dla 

dzieci. które nie mają prawa jazdy, a autobusów nic ma. 

v.:pit Gminy powiedział, że dzisiaj to nic jest problem, ponieważ widzi ile dzieci rodZIce 

przywotą samochodami do szkoły, Na zajęcia w świetlicy będzie można zorganizować 

dowóz zbiorowy jak na przykład kilka klas ze szkoły będzie można zabrać do świetlicy aby 

pokazać jak to funkcjonuje, opowiedzieć coś o rodzinie Joachima Lelewela, więc nie widzi tu 

większego problemu, 

Prz.c'M)dnic7~Ra9y Gminy powiedział, że bardzo chętnie zrobiłby Scsję w świetlicy w 
WoB Cygowskiej oraz na sali gimnastycznej Vi C)gowic. poniewaZ, taki piękny obiekt nie jest 
wykoFL.ystywany, a tutąj wszyscy muszą się sdskać. część osób nawet nie mtdci się i musi 

stać na korytarzu. Dodał, ze minął już rok, a dzieci, młodzież i dorośli :lle maja tam dostępu. 

PrzewodQjczący Rady Gminy zapytał czy zna;azła się już osoba, która tym administruje? 

Z.~_'LWójta powiedział. że utworzył się klub sportowy zło:l..ony z rodziców i nauczycieli, 

są kluby uczniowskie. Praktycznie zajęty jest cały tydzie:1, a w niektóre dni nawet do godz. 

20. Pani Dyrektor zrobiła to tak, ze pracownik szkoły ma tak zorganizowany dzierl, że to on 

się tą salą opiekuje kiedy są na niej zajęcia. 

Pan Jeq;-y Kieś za.P}'tal do kogo może się zgłosić aby móc prywatnie pograć? 

Zastępca Wójta odpowiedział. że w tej chwili v;yraził tylko zgodę dla uczniów i dla rodziców. 

Inne warunki konystania z sali musi ustalić Rad~ a w t~j chwili pralctycznie korzysta tylko 

szkola, 

Przewodnicząąy Rady Gminy powiedział, i:e jego zdaniem te propozycje zgłoszone przez 

Wójta Gminy powinny przejść przez komisję finansów, aby móc to p17..eanalizować. czy 

przesunąe to z Innych środków. 

PąD] Maria Stasze.Yiska powiedziała. że nie ma ruchu, aby przesunąć to z innych środków. 

Przewodnic;z.ą~y Rady Gminy powiedział, 'Że są i dlatego powinno to przejść przez komisję, 

Dodał, u dla nicgo jest to paranoja. że l marca wydane jest 40 000 zł za olej. 

Panj...M~ia Staszews~~ powiedziała, że- już tłumaczyła, 7...e nIc tylko olej idzie z tego 
paragrafu, przcciez fo są wszystkie zakupy, 

7 




P~ęy.rodnicm~..Y R~G;:ninx powiedział, tA: kwestia oleju również rr.UsI przejść plZCZ 
Komisję Rewizyjną, poniewoZ jest nicpojytc ogłaszanie przetargu,jest pocz<:j-lr.::k roku i już- nie 
ma pieniędzy. Dodał, że rozwnie to, ze budżet jesl bardzo uszczegółowiony i nie ma ffichu, 

pani }yJaria Sta~wska powiedziała, że jutro trzeba by już złożyć zamówienie, albo nie 
z/otyć. 

Pani Beata Bońską zapytała jak przedstawia się sytuacja w oświacie, ponic'*"aż dui.o szkół 
również jest ogrzewana ol~iem? 

Pani MariAl Staszewska odpowiedziała, Ź'~ na dzień dzisiejszy jest olej i jak na razie nie ma 
problemo w zakupach. 

Pani Bealil Bo.ńmca powiedziała" że na wszystkie placówki oświatowe jest zapianowane w 
§ 4210 kwota 135 800 zł i to wysta:'cza, a na sam ośrodek zdrowia juź, wydano 40 000 z}, 
Porównuj4C metrażowo wszystkie te plac6wki oświatowe i ośrodek zdrowia, 

Pani Maria Sta:ią:g~wska powiedziała, że w szlw{ach jezeE zatankowano na jesieni pełne 
zbiorniki to może na długo wystarczyć, 

Pani Beata BQńska powiedział~ że w grudniu też był zatankowany pełny zbiornik, ponieważ 
tak to wynika z faktur. 

PatAj Maria S!aszewska powiedziała, ze szkoły mają duże pojemniki, a najmniejszy ma 
ośrodek zdrowia, 

przewodniczący Rady_Gminy powiedział,;i..c to 1rLeba na spokojnie wziąć i prLejrzeć. 

Pan...Sławomir .Rosłon zapytał Paru Mecenas czy przyS[ęp\.ljąc do prLetargu nie powinno być 
zabe'zpieczenie? 

Przewodniczący Rady Gmjny powiedział. że po co robić przetarg skoro on i tak nic nie daje, 
ponieważ nie jest ustalana sztywna cena i ona może się w kaz;dej chwili zmienić. 

Pani MJłri~ Staszewska powiedziała, że przy następnym pnetargu będzie można to zmienić, 
mOZna to również :7J.'obić tylko na rok budżetowy. Dodała, że trzeba zrobić tankowanie, 

Pr~woą!1iczący Rę.d--Y-G:.miny powiedział, ze tego nie rozumie, ponieważ- Pani Skarbnik 

stawia Radę pod ścianą. Za dwa miesiące poszło 40 000 zł na ogrzewanie, 


Pani Maria.Staszewską powiedziała, że w tym paragrafie nie jest samo ogrzewllnte. 


Pani Iwona BajkQ!,!,ska zapytała czy w § 4270 są zabezpieczone jakieś pieniądze? 


P.IUli Maria Staszewska odpowiedziała, że w służbie zdrowia nie rr:.R. 


8 




pani Iwona Bajkowska powiedziała, że z tego paragrafu zabrano 50 000 zł. które oznaczały 

remont Było powiedziane, i,e § 4210 jest przeznaczony na zakup oleju. 

PanJ Maria Staszewska powiedziała, że ten paragraf nie dotyczy tylko oleju. 

~.a)1i IWQHł:l: Bajkowsk~ powiedziała, ze jak Pani Skarbnik wiedziała, źe moLe zabraknąć na 
olej to dlaczego ktoś wyraził zgodę na zakup drLwi. które nie były priorytetem, 

Pani Maria S~aszewska powiedziała, że były priorytetem, ponieważ zewnętrzne drzwi były do 

wymiany oraz pompa, 

Wójt Qminv powiedział, że jeżeli wysiadła pompa to trzeba było ją naprawić. ponieważ nie 

działałoby ogrzewanie, jeżeli były popsute drzwi to r6vmie.t trzeba było je wymienić, Z 

niektórych rzeczy mo.tna zrezygnować, ale nie ze wszystkich, Dodał, 't..e jezeli byłoby cieplej 
10 na pewno tego oleju poszłoby mniej. Powiedział, ze teraz mówI się, że stawia się Radnych 

pod ścianą, ale przy budżecie nie trzeba było zabierać tyeh pieniędzy, ponieważ już było 

wiadomo, że zabraknie tych pieniędzy. 

Pani Iwona )JaikQ~ska powiedziała, że jeżeli nie byłaby w styc.zniu zapłacona faktura z 

grudnia to może by tych pieniędzy starczyło, ale nie mowa płacić faktur w styczniu i jej 

zdanicm nie było 10 zrobione zgodnie z prawem, ponlewaz, jest okres budzetowy od 1 stycznia 

do 31 gru<L..,ia. 

r.rzew_odnjc~ Rady Gminy powiedział, że okres płalności moze być wysławiony nawet na 

pół roku, ale zgodnie z zasadami księgowości i finansów nie powinna być przyjęta faktura w 

grudniu jeżeli nie ma zabezpieczonych pieniędzy. Rada jest w te,j chwili postawiona pod 

ścianą. re albo da te pieniądze i ośrodek zdrowia będzie funkcjonowat albo nie da i nie 
będzie funkcjonował. ale jest to niepojęte, że zostało wydane 40 000 zł w ciągu dwóeh 

miesięcy na opał. Zapytał kto z Radnych jest za 3 wnioskami złożonymi przez Wójta Gminy? 

Głooow.lOje: 6 głosów za, 8 głosów ~ przeciwnych. l głos ~ wswLymujący. Wnioski zostały 

odrzucone. 

Przęv.'Odnictzący Rady Qminv 7..ap)wł kto z Radnych jest za wprowadzeniem uchwały w 

sprawie wyraz.enia zgody na przystąpienie do realizacji projektu: "Szkoła Równych Szans"

programy rozwojowe szkół. IV edycja w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Lud7,kj, 

Priorytet IX, Rozwój wykształcenia i kOI1:petencji w regionach do porządku obrad? 

Głosowanie: 15 głos6w-~ za. Uchwała została przyjęta do porządku obrad. 

P;4ęwodni.~Rady (jminy zapytał kto z Radnych jest za wprowadzeniem uchwały w 

sprawie braku podstaw do stwierdzenia wyga.~nięcia mandatu radnego do porządku obrad? 

Głosowanie: 8 głos6w- za, 6 głosów- przeciwnych, l głos - wstrzymujący. Uchwała została 

przyjęta do porządku obrad 

puni EW:IJ.Zarębj! -- Svcik powiedziała, ze podstawą prawna jest nadal ordynacja wyborcza, 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto z Radnych jest za wprowadzeniem uchwały w 

sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej Gminy Poświętne do porządku obrad? 

Głosowanie: 8 głosów - za, 5 głosów - przeciwnych, 2 głosy wstrzymujące. Uchwała została 

przyjęta do porządku obrad. 

PrzeW.9dniczący Rady Gmin,y' odczytał porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

1. 	 Otwarcie obrad. 

2. 	 Przyjęcie porządku obrud. 

3. 	 Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Poświętne. 

4. 	 Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków dochodów w szkołach 

i placówkach oświatowych. 

5. 	 Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych stanowiących 

własność Gminy Poświętne, którymi gospodaruje Wójt Gminy Poświętne. 

6. 	 Podjęcie uchwały w sprawie skargi Pana Sylwestra Niźnika na zaniedbanie i nienależyte 

wykonywanie obowiązków przez Wójta Gminy Poświętne. 

7. 	 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu: 

"Szkoła Równych Szans" - programy rozwojowe szkół. IV edycja w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet IX. Rozwój wykształcenia i kompetencji w 

regionach. 

8. 	 Podjęeie uchwały w spraWle braku podstaw do stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego. 

9. 	 Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej Gminy Poświętne. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Sprawy bieżące. 

13. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie: 9 głosów - za, 4 głosy - przeciwne, 2 głosy - wstrzymujące. Porządek obrad 

został przyjęty. 

Ad. 3 
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P~~ewodnic?J1cy Rady Grnim: odczytał projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gmiey Poświętne i poddał j~i treść pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 8 głosów ~ 71:i, 6 głosów -przeciwnych, l głos - wstrzymujący, Uchwała została 

podjęta. 

tJchwalu Nr XIV17612012 Rady Gminy Pnświętnc z dnia 1 marCH 2012 r. w sprawie 
:zasad wynajmowania lokali wchodzących w sWad mieszkaniowego zasobu Gminy 

Poświętnc. 

Ad. 4 

Przewodrg.czacy Rady GIl1.~lY odczytał projekt uchwały w sprawie utworzenia wydziejonych 

rachunków dochodów w szkołach j placówkach oświa!owych i poddał jeJ treść pod 

głosowanie, 

Głosowanie: 9 głosów~' za, 6 głosów - przeciwnych. Uehwała została podjęta, 

Uchwała Nr XIVn712012 Rady Gminy Poświętne z dnia 1 marCH 2012 r. w sprnwie 
utwot"J',cnia wydzielonycb rachunków dQchodów w szkołach i plaeówkąch oświatowych. 

Przewodniczący Rady Gminv powiedział. i.e te uchwała w połączeniu z t)'rn~ dwoma 
uchwałami dąje narzędzie aby wynajmować lokale na przykład salę gimnastyczną i żeby te 

środki hyły przeznaczane nu szkołę. Dodał, że dziwi się trochę 6 Radnym. że są pl.leciwni 

takim rzeczom, chyba, że uchwała zostanie 7..a.'ikarwna przez Wójta Gminy tak jak więkS7.nŚĆ 
uchwal. 

Wójt Gminy 'powiedział, że nie komentuje się v.'Yniku głosowaniu, 

Prze~Qdniczacy Rady:J~miny pow:edział, że nie wie jak się do tego odnieść, ponieważ, kaMy 
ma prawo do komentarzy . 

.Wójt Gminy powiedział, ze nie Pr.7.cwodniczqcy. 

przewooniczaey Rady Gminy powicdzJał> że w polemikę jałową j bezowocną zWójlem 

Gminy nie będzie wchodził. 

Ad. S 

Pl'~ęwągrriczący RadyJ;Jminy odczytał projekt uchwały w spmwie zasad wynajmowania 

lokali użytkowych stanowiących własność Gminy Poświętr.e, którymi gospodaruje Wójt 
Gmir.y Poświętnc j poddał jej treść pod głosowanie. 

Głosowanie: 9 głosów ~za. 6 głosów, .przeciwnych. Uchwała została podjęta. 
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Uchwala Nr XIVnS12012 Rady Gminy Poświętnc z dnia 1 marca 2012 r. w ,prawic 
zasad wynajmowania lokali użytkowych stanowiących własność Gminy Poświętnc, 
którymi gospodaruje Wójt Gminy Pośwfętne. 

Pani JoLan~ Sałańsi$-a powiedziała, że Radni dopiero byli za tym aby podnieść aptece czynsz, 
fi teraz w tej uchwale jest aby zmniejszyć o 80 % i nie wie o co tu chodzi. 

PrzewognkząęyJtauy Gminy powiedział, 'l'.e trzeba będzie pocUąc jesz~ze Jedną uchwałę 
ustalającą minimalne stawki czynszu, a ta uchwała to nie jest autorski v.')'mysł lylko takie 
uchwały są powszechnie stosowane w Polsce. 

Ad. 6 

rJZewodni~~y Ra4Y_~lminy zapytał .się czy jest na sali Pan Sylwester Niźnik, 

Pani Jolanta $.ałańska powiedziała, że pewnie wstydził się przyjść za tą .,przysłowiową 

złotówkę", Dodała, że wszędzie szuka się oszczędności, a teraz zarzuca się Gminie, że 

pobrała IX! dużo o 1zł za ksero. 

Przew.odniczącx Rady Gminy powiedział, Ze to nie chodzi o złotówkę, a zgodn~e z. ustawą o 
dostępie do informacji publicznej żaden organ nie może z tego tytułu zarabiać na kserowaniu. 

Dodał. ZA; dla niego jest taka sytuacja chora., gdzie na rynku ksero kosztuje 10 gr lub 15 gr, a u 

nas za stronę A4 ksero bierze się 1 zł. a za podwójną stronę: ,50 zł. 

Pani Ęwa Zfl]'e~_ą.. S)'cik powiedziała. że ustawa slanowi o dodatkowych kosztach, a paprer, 
tOller kosztuje. ~ie ponosi się zacnych kosztów jeżeli informaejajest zamieszczona na stronie 
rup, wejście na Sesję jest rówr.iez infonnaeją publiczną. Dodała. Ze art 15 ustawy stanowi, 
że można ustanowić i jest zarządzenie Wójta Gminy I którego nikt nie kwestionował j nie 

zaskar1:ył. Art. 15 usL 2 mówi, :i:e udostępnienie informacji zgodnie z wnioskiem następuje po 
upływie 14 dni od dnia powiadomienia wnioskodawey_ 

PrzeWQ9r.iczacy_.B:lliiLQmlny powiedział, 72 widział sam jak wielokrotnie w Gminie 
Poświę~ne uzaleznhmo udzielenie odpowiedzi w trybie ustawy o dostępie do informacji 

publicznej od uiszczenia opłaty. Konstytucja mówI o tym, .:te kaZdy ma prawo oglądać takie 
dokumenty _ Dodał, że zarządzenie pewnie 7..ostanie zaskarżone do Sądu, poniewaz ono nie 

powinno funkejonować tym bardziej, że jest bogate orzecznictwo mówiące i piętnujące takie 
zachOWanie Wójtów ezy Starostów. Odezytał skargę Pana Sylwestra Niźnika. 

Wójt Gminy zapytał Panią Mecenas, czy w innyeh urzi(dach są lakic opłaty'! 

eaniJo81)11a Wygyńslql-=-_Qrs7~ powiedziała, ze takie 7.~rządzcnjc na pewno flUlkcjonujc 
w staros:wie. 

w.ójt Gminy zapytał czy podobne są stawki? 

Pani Joanna Wyszvńs.~a -- Ors.?ulak odpowiedziała. że cięzko jej się odnieść, ale podejrzewa. 
m są zbliwne, 
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PrLe\!odI:łic~Rady~Gmit1)': powiedział, że nic chciałby brać złych przykładów i tak nic 

powinno być. Dodał. ze chciałby, aby nasza gmina była nic wytykana. 

Pan RoberJ RosłoQ powiedział. Ze tutaj mówi sję. że powinno się zarabiać na udosl'rpnianlu 
informacji publicznej l zaproponowała, aby zrezygnować z płatnych artykułów do gazet. 
ponieważ gmina miesięcznie wydaje około 750 zł na płatne artykuły do gazet, a to nie są 

zyc'l.enia świąteczne, poniewat za nic s~ oddzielne opłaty i o połowę niższe. 

p.an Krzysztof TJ.aga powiedziuł, ze wszystkim chodzi o dobro mies:drnńców, a os13tn:o na 
Sesji zaproponowano podatek od mieszkalI. 

PUD Bogdun Ulcjczyk Sołtys wsLZabnmicc powiedział, ~e komisja rolna nie wystąpiła do 

Rady, aby obniżyć podatek rolny. 

PanLJolantą_Sał~skJ! powiedziała, ze podatku rolnego nie nalie7..a komisja. 

PrzeV«odniezacy Rady yminy powiedział, 'li,; się z tym zgadza, .te podatku rolnego nie nalicza 
komisja, ale komisja rolnictwa mogł'd. zawnioskowttć, aby obniżyć ten podatek rolny. Dodał, 
że ma nawet przygotowany projekt uchwały w tql sprawie. 

Pani J.QJanta SJ!łnńską zapytała dlaczego tego nie zło2ył? 

PrzewQdnicząyv Rady. Gmin)' powiedział, że Pani Jolanta Sałańska cały ezas wypomina jacy 

to Radni tej kadencji są doświadczeni. a w ramach komisji rolnictwa powinni zwrócić uwagę, 

że powinna być podjęta uchwała w sprawie obnirenia średniej ceny skupu żyta dla celów 
podatku rolnego. Dodał, że taka uchwała w tym roku zostanie podjęta". a nie myli się ten co 

nic nie robi. 

PaI] Jarasł~w J(ie~czvk~U17,c) powiedział, że rolniey nie byli z.aintere..<;owani tym, aby 
podatek obnii".yć. 

przewodJ1iczą&~.Rady Gminy powiedział, żc Pan Jarosław KJelczyk jest Radnym i 10 on 

powinien z.aproponować, a nie czekać na rolników, 

P.fin JąfQ§ilaw Ki~lezyk (Turze) powiedział, ze większość ziemi w Gminie stanowi klasę VI, 

kLórajest i tak zwolniona. z podatku rolnego,jest minimalny procent os6b~ które płacą wiycej. 

Pr.zęlY.pdnicZśl9Y Rady" Gminy powiedział, że ma projekt takiej uchwały, ale nie została ona 

wprowadzofUl do porządku obrad, ponieważ RIO i lak by ją teraz uchyliło i mowa ją podjąć 
po trzecim kwartale i w tym roku trzeba będzie się nad tym zastallowit, Zapytał kto z 

Radnychjesl za przyjęciem skargi i uznanie jej za :r..asadną? 

Głosowanie: B głosów ~.. za. 6 głosów -- przeciwnych, l głos wstrzymujący. Skarga zosrała 

uznana. za z.asadną. 

Uchwala Nr XIV179/2012 Rady Gminy Poświętuc z dnia 1 marca 2012 r. w sprawie 
skargi Pana Sylwestra 'Siźnika na zaniedbanie i niellałciyte wykonywanie obowiązków 
pn;ez Wójta Gmin}' poświętnc. 

13 



rrzewodJ)j~?ycy Rągy Gminy dodał. że uzasadnienie do t~i skargi to będzie praktycznie treść 
tej skargi, 

Pani Ę:Wa Zaręba - Sycik powiedziała, że nawet Wójt Gminy nie mógł się wypowiedzieć co 

do l~j skargi. 

pJzewodnic.l&Jcy Rądy Gminy powiedział. że 10 za!'Zl}dzenie trzeba zaskarżyć do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. 

paą Bogusłąw Ulei~zx1f zapytał jak dużo dokumentów kseruje Pan Sylwester Niźnik w 
Gminie? 

Wójt Gminy odpowiedział, ze dosyć <tum i bardzo jest składanych wniosków o udzielenie 
informacji p':lblic'lJ1ej i to prawie przez te same osoby, 

Pan Robert Rosłon zaproponował aby umieszczać te infonnacje ha stronie interneto-..ve:i 

wtedy nie będą powielane. 

PrZ;9_y.'Och]km,cy Rędv GrnitIY powiedział, -n:. można podjąć uchwałę, że wszystkie dokumenty 

będą umieszczane na BlP _. ie. 

Ad.7 

PrL.ewodnicząeJl Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie wyrazenia zgody na 

przystąpienie do realizacji projektu: ,.Szkoła Równych Szans" - programy rozwo~owe szkół, 

IV edycja w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Priorytet IX, Rozwój 

wykształcenia i kompetencji w regionaeh i poddał jej treść pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 głosów - za. Uehwałn została podjęta. 

Ucbwala Nr XIV/SO/20l2 Rady Gminy l'oiwiętnc , dnia l marca 2012 r. w sprawic 
wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu: "Szkoła Równych Szans" 
programy rozl'\'ojowe szkół. łV edyeja w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki~ Priorytet łX. Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach. 

Ad. 8 

PrzcWQdnicząey.. Rady C±rniny odczytał projekt uchwały w sprawie braku podstaw do 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego i poddał jej treść pod głosowanie. 

Głosowanie: 8 głosów -~ za, 6 głosów ~.. przeciwnych, 1 głos wSlTZymująey, Uchwała zosLała 

podjęta. 

Uchwala Nr XłV/81!20.12 Rady Gminy Poświętnc z dnia .1 marca 20.12 f. W sprawie 
braku podstaw do stwierdzenia wygaśnięcia mundatu radnego. 
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Ad,9 

Pl'zewodniczaąy Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie zlecenia kontroli Komisji 

Rewizyjnej Gminy Poświętne i poddał jej treść pod głosowanie. 

Głosowanie: 8 głosów - za, 6 ełosów - pnedwl1ych. 1 głos - wstrzymlljący. Uchwała została 

podjęta. 

Uchwala Nr XIV/821Z012 Rady Gminy Poświętne z dnia 1 marca 2012 r. w sprawie 
zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej Gminy Poświętnc 

Ad, !O, ll. 12 

?rze!VodnicZfjvuady_Grniny powiedział, Ze na Sesji budżetowej było podnoszone, że Rada 
nie moze zmieniać budzetu przygotowanego przez Wójta Gminy, przedmiotowa sprawa, 

\VPF oraz uchwała dotycząca upoważnienia Wójta do zaciągnięcia kredytu były przedmiotem 

obrad Kolegium regionalnej Izby Obraehunkowej (odczytał uchwał, nr 4.76.2012 Kolegium 
regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 lutego 2012 roku oraz uchwałę nr 

4.74.2012 Kolegium regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 lutego 2012 

roku). Dodał, że napisał artykuł, który ukazał się z Faktach WWL oraz w Inforrna~orze 
Gminy Poświętne. w którym wskazywał. Ż/:; Wójt Gminy zaskarżył te trzy uchwały, ale 

dowiedział się od Wójta Gminy, źe zaskarżył tylko uchwałę budż.etową. W tym miej:>cu 

przeprosił Wójta Gminy za zaistniałą sytuację i za nieporozumienie, stosowne prheprosiny 

ukarzą się w najnowszyćh numerach tyeh dwóch czasopism. Powiedział. że jeżeli chodzi o 

uchwałę budzetową to RIO nie znalazło żadnych uchybiel1 . 

.Y!Qjt Gminy powiedział, że Kolegium zwróeHo uwagę." że nJe zostały dopełnione j zachowune 

terminy, które obowiązują. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, ze Kolegium potwierdziło, że Rada Gminy na Sesji 

budżetowej ma prawo dokonywać zmian w projekcie przygotowywanym prlU Wójta. Błędy, 

które pojawiły się WPF spowodowane były tym, ze na wniosek Pani Iwony Bajkowskiej hyły 
przegłosowane zmiany do bud7.etu Gminy, ale re zmiany nie znalazły odzwierciedlenia 

w WPF. Pani Skarbnik była proszona aby dokonać tyeh zmian, ale Pani Skarhnik 

odpowiedziała, że lo jest sprawa Radnych, poniewaz to są zmiany Radnych i stąd taka opinia 

RIO, a nie inna. 

Pani Maria Stas?Cwska powiedziała, że lak jak Radni zgłosili wnioski lo one tak byty 

tla"lleSlOnc. 

Pani J:n'9na Dai~owska powiedziała, że wnioski były l poproszono Panią Skarbnik, aby z tych 

\V1llosków sporządziła WPF. 
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Pani MatliL$taszewską powiedziała. ze zrobiła tak jak było głosowanie. Zrobiła to tak jak 

było głosowane, a jest w tej sprawie nagranie i protokół. 

Pani Jol~Jlta)?ałflńska zapytała czy Pan Mariusz Kaim złożył jakiś wniosek do budż,etu? 

pani MJl.ria S~_szewska odpowied:dała, że do projektu nie, tylko no Sesji. 

Paru Jgtanta Sałańska powiedziała, że Pan Mariusz Kaim również powinien zJożyć wniosek 

do 30 września., a nie 10 minut przed Sesją. 

Pan Robert Rosłan powiedział. że jest na sali Puu Rauny Powiatowy i mo7..e powie juk to 
wygląda w powiecie; czy to Radni przygotowują dokładna kalkulację. ezy to robi Pani 

Skarbnik. 

pan Andrzej 0n:ch powiedział. że Radni są od tego aby składae wnioski, a opracowaniem 

całego budżt,'tu zajmuje się Skarbnik. 

pani...Maria Staszewska pow!edziała, re ona niczego nie odmówiła, tylko przygoLowała budżet 
i WPF tak jak były składane wnioski i jak przebiegło głosowanie. 

Pa.·-d Iwona JJ5,ljkowska powiedziała. ze w pierwszej werąjl, które była złożona Pani Skarbnik 

powiedziała, że nie będzie zabierała j ustalała skąd j na które konta i odmówiła tego, a to jest 
obowiązek Pani Skarbnik, 

Przew..9dnic~cy Rady QWi!lY powiedział, ze Pani Skarbnik odpowiada za gospodarkę 
finansową. Gminy. 

Pani Marla Staszewsk.IA powiedziała, te z ta<ntego wniosku nic nie wynikało i Pani Iwona 

Bajkowska dobrze go później poprawiła, 

PJtH BogusłrJW.Uleiczyk powiędział, że komisja finansowa powinna złożyć wniosek i wtedy 

Pani Skarbnik miałaby czas aby dobrze przygotować budżet. 

Przewodntczacy RadY ..Ominy powiedział. ;i.,c od pewnego C7ASU trwa koresp()odcncja 

pomiędzy nim, ił Wójtem Gminy, Zastępca Wójta oruz Sekretarzem Gminy odnmkie 

Rzecznika Dyscypliny F~nansów Publicznych, gtlzie 13 stycznia 2012 r, złozył pismo, 

ponieważ Rzecznik zobowiązał do udzielenia infor:nacji i otrzymał odpowiedź na swoje 

pismo od Wójta Gminy, Zastępcy Wójta oraz Sekretarza Gminy gdzie było napisane aby 

przedłożyć Rzecznikowi Dyscypliny Finansów Publicznych postanowienie z Prokuratury 
Rejonowej w Wołominie z dnia 29 ~lierpnia 2011 r. wraz z uzasadnieniem w przedmiocie 

umorzenia śledztwa, które jest w wyłączn~r dyspozycji Przcwodnic74Cego Rady Gminy Orf1z 

grupy Radnych. Powiedział, Ze tego postanowienia wraz z uzasadnieniem nie ma i nic ma 

prawa tego mieć, ale napisał stosown~ zapytanie w dniu 31 stycznia 2012 r. do Wójta Gminy, 

Zastępcy Wójta oraz Sekretarz Gminy na jakiej podstawie wywodzą takowe twierdzenie i 
odczytał odpOWiedź na to pismo informujące, że Jedynie slrona moLe uzyskać odpis w 
sprawie. Zapytał czy Panie Mecenas przygotowywały tą odpowiedź twierdząc, że jest stroną? 
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Pani Ewa ZaKQ.ą~~cik odpowiedziała. że Pł7ewodniczący Rady Gminy twierdził, że jest 
stroną, 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, ze nigdy nie powiedział, że je.<;t stroną. Na 
wcześniejszej Sesji Wójt Gminy stwierdził; że posiada takowe postanowienie wraz z 
uzasadnieniem i będzie v.'Yciągał w stosunku Radnych konsekwencje, Zapylał Wójta Gminy 
czy posiada takie postanowienie? 

Pani Iwona Dajkuwska powiedziała, ze Wójt Gminy pokazywał to postanowienie, 

WillJ: Ominx powicdtdał. że nie pokazywał pot>1anowienia tylko odpowiedź z prokuratury. 

~rzewod1.!k~J1~.Y_Jl!nip.Y powiedział. z,e tłumaczył już to wielokrotnie informując. że to 
postępowanie zakońezyło się w fu7je nic przeciwko osobie, t.ylko w sprawie, Zgłas2,ający 
Radni nie są stroną, tylko micH takie podejrzenie i złożyli 7Alwiadomienic. Dodał, że cały czas 
powta,uł, że nie jest stroną i nie posiada takiego postanowienia wraz z uzasadnieniem. 
Wystąpił do Prokuratury Rejonowej z pismem i ou'Z)'mał odpowiedź, że zarówno jemu, jak i 
Panu Janowi Cyrnerman nie zostało wydane postanowienie o umorzeniu śledztwa, zostaio 
jedynie wysłane zawiadomienie o umolLeniu śledztwa. Dodał, ze chciałby 7.amknąć tcn temat 
raz na :r..awsze informując, te nie ma takiego postanowienia, puniewaz nie moze mieć go z 
mocy prawa, 

PanJlQJanta~ałańska powiedziała, ze ktoś za.'lkatżył do CnA, zrobił donos. 

Egcwodnie0jc)' Radv Gminy powiedział. te ma pytanie do Radnych Pana Leszka 
Błaszczaka, Pana Jarosława Kielczyka (TuITK!), Pani Jolanty Sałańskiej, lIana Krzysztofa 
Tlagi~ Pan Bogusława UJejezyka czy w dniu 19 stycznia 2012 r. oraz w następnych dniach w 
budynku ośrodka zdrowia j opieki zdrowotnej w Poświętnem oraz budynku sklepu SKR 
Poświętne ~ Jan Dutkiewicz, w budynku sklepu w miejscowości Ręcuje Polskie l3a, 
budynkach skJepu w miej$OOwośd Międzyleś -~ Piwek i Król oraz Mariruma Stolaczyk 
rozwiesili lub świadomie godzili się na rozwieszanie plakatów w formie A4 z ich podpisami 
pod plakatem jako Klubu Radnych z infonnacją upowszechniająeą następującą treŚĆ: 

"szanowni mieszkańcy, pacjenci gmiJUlego ośrodka zdrowia w Pośwjętnem~ informujemy, że 
W()jt Gminy w projekcie budzetu na rok 2012 zaplanował środki tinansowe na remont 
łazienek oraz zakupu oleju opałowego w gminnym ośrodku zdrowia w Poświętnem, która na 
wniosek Radnej z ~iędzylesia Pani Iwony Bajkowskiej poparty wnioskiem komisji zdrowia, 
spraw socjalnych, ładu i porządku publicznego, której przewodnicząeą jest Pani Beata Bońska 
zostały w całości zabrane i pr.leznaezone na inne cele. W związku z powyższym należy 
spodziewać się zamknięcia ośrodka zdrowia z powodu braku możliwości jego ogrzania i 
biel.ącegu funkcjonowania. Klub Radnych: Jolanta Sałańska, Jarosław Kielezyk, Bogdan 
Ulejczyk, Leszek lllaszcz.ak, Stefan Tlaga, Krzysztof 'Daga", Dodał, że według niego la 

informacja jest njeprawdzj~la. narażąjąca Panią Iwonę Bąjko~~ką i Panią Beatę Bońską na 
poniżenie i utratę zaufania publicznego w związku z pełnioną funkeją Radnej, W związku z 
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pov.:y:Zszym chciałby Państwu radnym zadać kilka pytań: Czy zgadzają się Państwo z ta 

infonnacją? Popros:ł aby odpowiedzieć pojedynczo. 

pan Bogusław Ulejczyk poprosił aby mu powiedzieć co tam jest nie tak? 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał si9 Pana Bogusława UleJczyka czy zgadza się z ta 
infonnacją? 

Pani Jolantą Sałat1~~ą powiedziała, ze Radni odpowled7..ą na te pytania na piśmie, 

Przewod.nicg,ygy.. Rady Orni.m. powiedział, Ze cisza, Dodał. ze Radni mają teraz możliwość 

wyprostowania ll;!j sprawy i zapytał czy Radni odcina}ą się od tej informacji? 

PaniJolanta Sałańska zapytała czy pani Iwona Bajkowska ma prawo jeździć po wsi i robić 
zdjęcia? Dodała, że tablica jest od tego aby upowszechniać wszelkie informacje, a kto to 

rozwieszał to ją to "guzik obchodzi". Zapytała dlaczego rozrzucane są gazetki po ogrodach, 

kserowane są w szkole w Wólce Dąbrowickiei. Poprosiła aby spojrzeć na siebie, 

PneW09J2jczący Rady Gminy powiedział, ze 7,ada jeszeze raz te pytan:a i niech 6 Radnych się 

nad nimi zastanowi. Zapytał czy Radni 7..gadzaj~ się z tą informacj~? Czy oddl~ają się Radni 

od tej informacji? 

Pan BoglJ,sław Ulejczyk zapytał jeszcze raz czy jest tam coś nieprawdziwego? 

f!7.ęwodniczący RaąY.J}miny powiedział. 'i'.c tylko się pyla czy Pan Bogusław Ulejczyk się od 
tego odcina. Dodał, że uwaź.aj że ta informacja jest nieprawdziwa i tam są nieprawdziwe 

informacje. 

Pąni Jolanta Sałanska ?~pytała jakie tam są nieprawdziv.'e informacje? 

Przcwoq.n~cZ@y. Rady Gmio)! zapytał czy Radni chcą przeprosi€: Panią Radną Iwonę 

Bajkowską oraz Panią Radną Beatę Bońsk~. 

Pilui)olantą Sałańska powiedziała, Ze nikogo nie hędzie przepra.szae. 

PrzewodnicząeY..Rady Gminy powiedział, że ma pytanie do Wójta Gminy w związka z tą 
informacją. ponieważ Radni interweniowali li Dyrektora Romejko i on powiedział, ze nie 

może być na tej Sesji, ale będzie na następn~i i został poproszony o zerwanie tej infonnacji, 

ponieważ jest to informacja nieprawdziwa. Dodał, 'Ze Zona Pana Romejko przyszła do Wójta 

Gminy i poprosiła o zdjęcie tej informacji i zapytał ezy prawdą jest to; że Wójt Gminy 

zabronił zerwania tej inforrnae:ji lub tei któryś z pracowników? Dodał. ze takie słowa 

otrzymano od Pana Romejko. 

1Yójt Gminy powiedział, że mi.ało być jakieś spotkanie z Radnymi i przyszła Pani Kierownik 

ośrodka zdrowia i był zdziwiony, że miało być jakiekolwiek spotkanie. Dodał, li: z.a budynek 

odpowlada najemca. a tym samym Dyrektor Romejko, 
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Przewodniczący Rady Grni.DY 7lidał ponownie pytanie Wójtowi Gminy czy zabronił Pani 

Romejo zdjęeia w/w informacji z budynku ośrodka zdrowja? 

Wójt Gminy odpowiedział, ze może ustosunkować się na pi;';mic, poniewJ.ż nie pamięta, 

Przewodniq.ąęy Rady Gminy powiedział, że myśli, że Pani Romejko będzie pamiętała to 

bardzo dokładnie. 

Pani Jolanta Sałań.~~!il, zapytała dlaczego się wymigiwać przed czymś co się zrobiło? Dodała, 
że nic rozumie jednej rzeczy, dlaczego Pani Iwona Bajkowska nie potrafi przyznać sję do 

swojego błędu. 

Przewodnj~~ąey Rady Gminy powiedział, ze Pani Jolanta Sałańska ma w lej chwili równi~z 
szansę przyznać się do swojego btędu, a tego nie robi. 

Pani JOhlIllf1 Sałańska powiedziała, że to nie jest przesłuchanie. 

Przewodnicząey Rady Gminy udzielił gh.1SU Sołtysowi w Zabrańcu. 

Pan Bogdan UlejczY~M=-~Sgłtys wsi Zubraoiec powiedział, ze w Zabrancu oraz ID ościennych 

miejscowościaeh jcst problem z komunH(a~ią i mleszkańey S<t zdesperowan:, poniewaz były 

obietnice, ze ta komunikacja się poprawi, 

Pani Jolantą)i~łBnska powiedziała, że Pan Sołtys był na poprzedniej Seąii i zapytała co Pan 

przewodniezący obieeał? 

Mi!~~§-?,JgJ!!ka wsi ZąQ@o--iecpowiedziała, że przed \V}'borami było spotkanie z Vlójtem Gminy 

w remizie w Zabrańeu i Wójt powiedział, ze jest w trakcie rozmów z przewoźnikiem, 
najpóźniej dwa tygodnie po \V}'boraeh załatwi te przejazdy, a do tej pory nic nie wiadomo ezy 

jest coś robione w tcj sprawie czy nie. MieS7...kańcy wsi Zabraniec mają tylko jeden środek 

lokomocji. jednego przewoźnika. od którego mieszkańcy są uzależnieni. Zapytała Wójta 

Gminy czy jest w stanic zapewnić komunikację? 

~QitGmlnv odpowiedział, że sprawa nie jest taka prostu. ponieważ uruchomienie nowej linii 

wymaga zgody Marszałka, każdy kurs musi być: opłaealny, Takie spotkanie i to dosyć 

niedawno odbyło się z nowym Prezesem PKS .- u j by:i w Zabra:lcu, poniewaz. inte:-esuje go 

również, aby mieszkmlcy mieli dojazd do Wołamina. Pan Prezes zobowiązał się. ze jak 

:wstanie to wszystko skorygowane to zostanie puszczony autobus od Poświętnego po trasie 

przez Krubki Górki i w stronę Zabrańca do Wołomina. PKS w tej ehwili jest prywatną firmą 

i jeżell dostana zgodę to na pewno puszczą te autobusy, tylko zastrzegł sobie jedna rzecz, że 

jcz.eli nie będzie się to opłacae to ta Hnia zostanie skasowana 

Mieszkanka WSl Zabrł1Iltę,9 powiedziała. że to o czym rozmawiał W6jt Gminy z Prez.esem to 

młeszkańcy WSI Zabrańea, Tr7..cinki. Małkowa i Krubek ~ Górek nie są tym zainteresowani, 

ponieważ tam trzeba je-ehać może dwa razy w roku,. a interesuje trasa przynajmniej od 

Poświętnego w kierunku Miłosnej, żeby był dostęp do pociągów, 
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Pani EV!? Zarębtt.- Svcik powiedziała, że sama wielokrotnie widziała jak były wysyłane 
pisma do ZTM. 

WóitGminy powiedział. że może w Zabrańeu zrobM zebranie z zainteresowanymi ludźmi z 
Prezesem PKS - u, a on na takie rzeezy jest jak najbardziej otwarty~ mieszkańey muszą tylko 
sprecyzowae swoje żądania. 

Pani Jolanta .l?ałańską powied7.iał,~ 7;;: Przewodniczący Rady Gminy na ostatniej Se;;ji 
wspomina! coś o Gminie Halinów, żeby slamląd był jaki; dostyp. 

P~Y!'Odl}jcziiev~~~QmilJY udpowiedział, Ze w HaBnowie w budzee:e jest przewidziaTJe 
200 000 zł na uruchomienie przejazdów wstępnie z Michałowa. Okunjewa do Mlłosnej. Jest 
wspólny pomysł razem z Przewodniczącym Rady Gminy Hałinów : odbyło się w tej sprawj 
spotkanie, aby Gmina Poswięlne równiez się do tej sprawy d%zyła i zeby len autobus 
ząjezdzał do dwóch lub trzech miejseowoścl. ale na ten cel równiez trzeba wyłozyć jakieś 
środki. 

Micszką)1ka wsi Z,abraniec powiedziała, U; jak przyjdzie sobola i niedziela to mieszkańcy są 
odcięci od świata. 

Pan }ęw Kieś powiedział, :ze można by zrobić taką linię. która jeździłaby po całej gminie i 
dowoziła micszkal1ców na przykład do Warszawy, czy Miłosnej. poniewaz od pr.zewoźników 
słyszy się tylko, ze się nie opłaca, ale gdyby Gmina dołożyła trochę p:eniędzy, tylko jest 
pytanie skąd pieniądze. 

Pani Ją.lanta Są~aóska powiedziała, ze można 7,nieść diety radnym oraz pensję 

Przewodniczącemu Rady Gminy Druz WiceprzewodniczĄcej. Zapytała czy jest ktoś za tym 
aby pracować czynem społecznym. 

PrzeWQ~:lnicząey Bady GtnJl1~ powicdtiuł, że jak już jest mowa o tych penąjach to mama 
pociągnąć wątek z ostatniej komisji oświaty. 

Pani)olanta Sałanska powiedziała, że Pan Kieś sam to ZfI!''Ugerował. 

I'.f.7..ewodniQ.?,ącY Rady Gminy powiedział. ze również moze zasugerować osoby, które są 
zbędne w tej gminie l, które według niego niczemu więcej tutaj nie służą oprócz tego, ze 
przychoo14 na 8 godzin do praey. Dodał. u na komisji oświaty była dyskusja na temat 
Zru,:lępey Wąjta i jego zdaniem zatrudnianie osoby, która nie specjalizuje się w pozyskiwaniu 
funduszy unijnych i nie wnosi obszar naszej gn:iny nic nowego jest zbędne. To jest bardzo 
mała i biedna Gmina, którą niC stać na wydatkowanie kwoty ok. 100 000 zt na Zastępcę, Za 
100000 zł można by w kaźdej miejscowości zrobić. Zapytał Zaslępcę Wójta ile :t..arubia? 

Zastępl.i~ Wó.i1ą odpowiedział, że Prt:ewodniczący Rady Gminy jtlŻ po raz drugi nastaje na 
jego osobę. Na poprzedniej Sesji powiedział, ze wie od mieszkańców jego miejscowoścl i 
gminy na temat działalności. w szczególności na temat pozyskiwaniu środków z Unii 
Europejskiej. Dodał, że chciałby aby Przewodniczący Rady Gminy swoje sformułowanie 



Jupr~(.;yzuwał. albo przeprosił, ponieważ na swąj autorytet prtl,eował bardzo długo i w swojej 

r;minie do dnia dzisiejszego chodzi z podniesionym czołem. do każdego i do kaźdej 

miejseowości mo:t:e pójść spokojnie oraz w jego gminie jest 10 parafi: i do każdego kościoła 

może pójść je:.teli tylko będzie chciał, a Przewodniczący Rady Gmiey jak sam przyznał po 

roku swojej działalności jako Radny już nie chodZI do swojego kośeioła tylko jeździ z 

pielgrzymką do Okuniewa. Dodał, ze winszuje takiej działalności, dlatego też prosi, aby nie 

wypowiadać się na jego temat oraz w gazetce Pun Jerzy Kicś wypowiada sję (I jegu 

kwa1it1kacjach, a kwalifikacje ma do pracy w administracji publicznej każdego szczebla, 

natomhist stanowisko zastępcy Wójta jest funkcją polityczną. gdzie Wójt określa zakres 
czynności, dodatkowo zajmuje się oświatą i pełr.i rolę Kierownika Oświaty, więc 

slwieTdzenie, że przydatność jest zerowa nie wie na czym Przewodniczący Rady Gminy się 

opiera. Poprosił, aby Przewodniczący Rady Gminy wycofał się z ~ych słów. ponjewaź trzeba 

będzie to w jakiś inny sposób rozwią7..ać. 

PrzewQdniczący Rady Gminy powiedział, że nie powiedział publicznie o Panu Lechu Sędku 

nic odnośnie zamówień publieznych j 10 co robił. 

.Zastępca.Wójta powiedział, ze to jest r:.agrane, 

Przewodniczący Rady Q.!niny powiedział, że jeżcli tak powiedział to nie wie co Pana Lechą 

Sędka w tej wypowiedzi uraziło, poniewaź" nle UW874t, że było tam coś co powinno urazić, a 

jeżeli Zastępca Wójta ezuje się urażony to w tym miejscu go przeprasza, Natomiast nie 

powiedział tez. publicznie nie o kościele i dziwi go to, że Zastępea Wójta takie prywatne 
wycieczki robi na forum publicznym. Natomiast pomawiał go Zastępca Wójta o to, :i.e jest w 
posiaduniu postanowienia z prokuratury wraz z uzasadnieniem. Dodał, ze przeprosił Zastępcę 

Wójta i zapytał czy Zastępea Wójta również wejdzie na takie wyźyny i też przeprosi? 

,?:astępca .Wójta powiedział, źe w kwestii tego postanowienia z prokuratury przeprasza 

Przewodniczącego Rady Gminy, ale wydawało mu się> ze Pilewodniczący Rady Gminy jako 

strona, który składał to 7Jlwiodomienie jest w posiadaniu. 

PrzewodnJcząev Rady Gminy pow;edział, Ze rozumie, że zostały wyzerowane liezniki 

Wójt Gmitl.Y powiedział, 72 do tej pory pracował sam, a w tej chwiE jest bardzo cJęzko i 
dlatego zatrudnił Zastępcę, !l był chyba jednym z ostatnich w powiecie wołomlńskim, gdzie 
Wójt powołał Zastępcę, Nie jest to odzwierciedlenie jakiejś dziwnej rze~y, ponieważ na to 

zezwala ustawa o samorządzie gminnym, 

Pan Bogdnn Ulejczyk ~ so{~s wsi Z~:raniec powiedział, że ustawa o SHIDorządzie gminnym 

nie nakazuje mieć Zastępcę Wójta, tylko zezwala. 

Prze"Yodnicz,qcy Rady Ominy powiedział, ze tam jest napisane, że powołuje. ale są w 
komentarzach sprzec:zne opinie co to znaezy, ze poworuje, ale ocenę zostawia PańStWU, 

Wóit ...Gminy powiedział, że ustawa jest bezwzględna Wydział Prawny Wojewody w 
poprLednich lataeb nakazywał żeby był Zastępea Wójta. 
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Pal}J('obert Rosłon powiedział. że Wójt Gminy przed chwilą powiedział. ze z,a budynek 

osrodka zdrowia odpowiada najemeu i zapytał czy w ramach tej odpowiedzialności nje 

powinno być utrzymanie tego ośrodka zdrowia? 

Wójt Gminy odpowiedział, ze jest to nasz jedyny ośrodek zdrowia i JeteH teraz będzie się 
dokopywać ezy on jest nasz ezy nie nasz, jest to jedyny ośrodek zdrowia działający na tym 

terenie . 

.pan RQ,bert E,osłon. powiedział, ze Wójt Grr:Jny odpowiedział na lo pytanie wymijająco. a on 

pytał wprost. 

Wójt Gminy powiedział, ze jego odpowiedź nie musi Pana Roberta Ro$łon satysfilkcjonować, 

Pan Robert R.9słon powiedział, ze jeżeli ehodzi o transport to Wójt Gminy powiedziat re 

potrzebna jest zgoda Marszałka i zapytał kto o taką zgodę występuje? 

Y{ójt Gminv odpowiedział. 2:e przewoźnik, prywatni przewoźnicy również muszą mieć zgodę 
Marszałka, 

Pa'1 ..Rob,ę.r! Roslon powiedział, ze Pani Jolanta Sałańska przed chwilą wykrzyczała, 2:e w 

Wólce Dąbl'Owickiej w szkole były kserowane jakie,~ rzeczy j zapytał czy ma na to jakieś 

dowody? 

pani Jolanta,SMańska odpowiedzJała, z.e taką wiadorr.oŚć otrzymała od mieszkańców. 

Pan B,obert RosłQ.Q. powiedział, :te nic wic o ezym mówi Pani Jolanta Sałańska, poniewaz 

stawia tu konkretne zarzuty. 

Pilfi SławornlLRoston powiedział, m chciałby się odnleść do sytuacji, ponieważ. wie, że były 

pisane do Przewodniczącego skargi na zachowanie na poprledniej Sesji Rady Gminy, 
mówiąc o ośrodku wrow]a miał na myśli to, że w ezasie kiedy jest Radnym w tym osrodku 

zdrowia nie nie było robione, Wójt Gminy wypisał co było zrobione wcześniej, ale tak 
naprawdę nie o tym nie wie, ajeśH Wójt Gminy poczuł się uraźony to moze go pr72prosić. 

Przewodniczący R~ Gminy powiedział, ze chodzi o sytuację kiedy na ostatniej Sesji Pan 

Sławomir Rosłon wypowiedział, że Wójt nic nie zrobił dla ośrodka zdrowia i odnośnie tego 

chciał się odnieść i przeprosIć. 

P.QJli Wanda Gorczyńsłgt ~ Sołtys wsi Czubaiowlzna powiedziała. ~ ehciałaby się odnieść do 
przepustu. który został zawalony gruzem, a teraz woda płynie drogą i dopiero spływa do 

rov.'U. Dodała. że zmarła nauczycielka, która mieszkała w szkole, a zostały psy i trzeba coś z 

nimi zrobić. Zapytała co z drogą na CzubajowiŹllie. ponieważ kierowca, który wozi dzieei juz 

od pOiltedziałku powiedział, że nic będzie jeździł? 

Wójt Gminy powiedział, że prmpust trz.eba zgłosić do pracownika, a jeżeli chodzi o drogę to 

środki są takie jakie są, a była propozycja, aby mieszkańcy Czubajowlzny i Nadbieli przyszli i 
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obronilJ tą drogę. ale niestety przyszli tylko sołtysi. Z tych skromnych środków p()stara się 

tam coś zrobić. 

'pantJolanta .Mluńską zapytnłn czy Radny Pan Jerzy Kieś 111a jeszcLe jakid pieniądze z drogi? 

Pan Stefan TI.!!!! powiedział, że w budżecie na rok 2009, 2010, 2011 było zaplanowane, • 

pienlądze zostały zabrane z Czubajov.-izny i przeniesione gdzieś w łąki 

Pan Jerzy Kieś powiedział. że tam też mieszkają ludzie, zostało wydane 50000 zł, a zostało 
wbite tylko kilka pachołk6w, a ludzie chcieli 300 m drogi o szerokości 4 m, a nie asfaJt. 

Wójt..Gminy powiedział, ze przecież on nic chciał tej inwestycji, 

Pan Jerzy Kieś powiedział, że gdyby to nie było w inwestyc:iaeh to Wójt Gminy v.'Ydałby to 
na eoś innego, 

Wójt Gf.liny powiedział. ?..e jeżeli jest 10 inwestycja to robi się ją od podstaw, a to niestety 
kosztuje. 

Pan Billllb'iłnw_Ulejc~ poprosił radnego Powiatowego - Pana Andrzeja Oryeha aby wziął 
się za drogę od. Zabrańca do Okuniewd., ponicwaZ tam moze stać się tragedia. zost!-lła 

polożona jakaś nakładka, którą wywiozły samochody na kolach. 

Pan Ą.ndrzeL9ryeh powiedział, że to nie była nakładka, tylko zabezpieczenie przed zimą. a 
gdyby to nie było to byłyby t.m w tej chwili wielkie dziury, dlatego jest przeznaczony l mln 

zł w bud:7.eeie na drogi. 

Pan Leon Palesa powiedział, że w szkole zmarła nauezycielka j zostały psy l niech ktoś tym 

pokieruje co z nimi m07Iia zrobić. Dodał, że trzeba zabezpieezye budynek szkoły w 

Czubąjowiźnie, aby za trzy miesiąee nie zrobiła się z tego ruina, jest pomysł na 

wykorzystanie tej szkoły na otwarcie otwartej szkoły różnych grup społecznyeh lub 

jednostek, które zgłoszą się w sposób eywilizowany. 

p_ani Danutą Bombij;. - Sohys wsi Wola Cygowską powiedziała, że Przewodniczący Rady 
Gminy me wie co ma się dzia<: w świetlicy w Woli Cygowskiej, a z tego eo wie to jedna Pani 

iiiLCdsrawiła projckt i odbyła spotkanie i jest to bardzo dziwne, że PrLcwodnicząey Rady 
Gminy nie nie wie, 

Pngwodnic?.ący Rady,Gminy powiedział, że wie, że kultura też jest waZfia, ale gdyby zostało 

zorganizowane spotkanie z mieszkańeami te:i miejseowości i 7..apytali byśmy się ezy eheą 

kawałek drogi czy wydarzenie kulturalne, to eiekav.'C co by odpowiedzieli. 

Przewgdnieząey Rady Gminy powiedział, że z tego programu to nie wie ezy młodzież będ7ie 

njm zainteresowana, a gdyby chciało się zrobić- dom kultury z prawdziwego zdarzenia to nie 

jest to 60 000 z!. 



Zastępca Wójta powiedział. ze to prawda, że 60000 zł na kulturę to za mało, a!e trzeoa z 
czymś wyjść z jakąś jnicjat)'\"·~ BOy zobaczyć jaki będzie oddźwięk. 

Pan Janusz Krm~~~kj Sołtys wsi Krubki Górki zapytał eo będzie z drogami w tej 
miejscowości. pooiewaz podatki poszły bard7,o w górę. a drogi są straszne. 

Pani Iwona Bajkowska zapytało kiedy zostanie ogłoszony przetarg na ocieplenie budynku w 
szkole w Międzylesie, ponieważ moZe zgłosi się jaka.'~ łirrna, która wykona lo za mniejszą. 
kwotę niż 300 000 zł i \\-'tedy będzie można te pieniądze co zostaną przenieść na p~ykład no 
drogi. 

Wójt GI1)iny powiedział, że jeżeli chodzi O większe roboty lO trzeba się z tym zWTÓcić do 
rady, ponieważ ma małe środki, a po za tym są jeszcze 4 drogi do wyprowad7.cnia. gdzie 
trzeba będzie wziąć geodetę. Jezeli chodzi () rowy to można je wykopać ale mieszkańcy 
muszą na własny koszt wykonać przepusty, a to juz jest większy koszt 

Pan AndrzeLOrych poinformował, te na osUltniej Sesji zostało podpisane porozumienie z 
ZTM Warszawskim w sprawie zbiorowego transportu, a to oznacza, że wspólny bilet zostaje, 

Ad. 13 

Prr.ew()dniczący Rady Gminv pod/Jękował wszystkim za przybycie t zamknął posiedzenie 

XIV Sesji Rady Gminy. 


Na tym protokół zakończono i podpisano. 


Protokołował: 

Patrycja Wytryku.< - Ref. Ds. Rady

\r 
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WÓJT GMINY POŚW1~TNE 
uL Krótka j OS,J26 Po§.więl:ne 

pow, W(l/omlfl:>.~j WQj" (tmwwi~ckit' 
Poświętne, dnia I marca 2012 r, 

OR,0004.4.2012 

Prawodniczący Rady Gminy 

Niniejszym vmosz.ę o podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

budt.etowej Gminy Poświętnc na 2012 rok :q;odnie z treścią przedstawionego prąjektu nr t, 

~, 
~erman 



proiekt -1 
{;CHWALA Nr ..•...... 

RADY GMINY POŚWlĘTNE 

z dnia Ol mate&. 2812 r. 

w sprąwiewprowadzenia zmian w budi.eeie gmin} ilU 2012 r. 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 4 i ort. 61 ust 2 ustawy z duia 8 marca 1990 r. o 
samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz.1591 z późn. zm.) w związku z art. 211 i 212 
ust. 2 ustawy z dnia 27 sietpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. Nr 157. poz. 1240) ~ Rada 
Gminy PóŚwiętne uchwala. co następuje: 

§l 

Wprowadza się następujące zmiany w uchwale budtetowej Gminy Poświętne na 2012 r. 

() 
l) dokonać zmian w planie wydatków zgodnie z zal. Nr l do uchwały; 

2) zmniejsza się wydatki inwestycyjne o kwotę 35 000,00 zł , wydatki inwestycyjne po 
zmianach określa zał, Nr 2 do uchwały; 

Budżet po zmianie: 

dochody ogółem 14079014,00 zł. 


z tego: 

dochody biet""" 14079014,00 zł. 


w tym z zadań złeconych 2 134 835,00 zł, 


dochody majątkowe O zł, 


wydatki ogółem 13 719 014,00 zł. 


z tego: 

wydatki bieżące 12773 589,00 zł, 


w tym z zadań zleconych 2 134 835,00 zl, 

wydatki majątkowe 945425,00 zł. 


§2 

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Poowiętne. 

§3 

Uchwała wchoozi w życic z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Mazowieckiego. 



Załącznik Nr 1 do Uchwały Nr .......... . 
Rady Gminy Poświętne 

z dnia ................. 2012 f. 

WYDATKI 

D;i;I S Treść 

~1801 
I 80101 

6050 'Y 'N' 35000,00 

"51 35 
85121 35 

l42iO Zaiilltl d 35 
f( 35 ~ 

o 




Załącznik Nr 2 do Uchwały Nr ........... 
Rady Gminy Poświętne 

z dnia ................. 2012 r. 

Wydatki inwestycyjne na 2012 rok 

6050 

6639 

6050 

drogi w Cygowie Nr 494 

i gminnej w Cygowie nr ew.46412 

i Laskowizna Nr 143 

budZetowych 

Szkoły w Zabrańcu 

Szkoła Podstawowa Wólka Dąbrowicka 

Szkoły w Zabrańcu 

ocieplenia budynku Szkoły Podstawowej w Międzylesiu 

Cygowie nr drogi 463 

oświetlenia Kolonia Wola Cygowska nr drogi 403 

Razem 



UZASADNIENIE 

DO UCHWAl.,Y Nr ................. . 
RADY GMINY POŚWIĘTNE 

zdnia .................. 2012r. 


Na podstawie !Illlliizy potrzeb i zrealizowanych wydatków 
dokonano zmian w planie dz. 801,851, zmniejszając wydatki inwestycyjne w 
dziale 80 l na wykonanie ocieplenia budynku Szkoły Podstawowej w 
Międzylesiu o kwotę 35 000,00 zł jako wkład własny przeniesiono na wydatki 
bieżące w dziale 85 l-zakup oleju dla Ośrodka Zdrowia Poświętnem. 

() 

() 



w6lr uMIN'II 'OŚW,~1:NE 
ut ~rOi;~ 1,05"126 Pośvjlęttle 

pr;1'H, ~!jr'i'IIi~J, ",!ql 'Y'""lO'l'iitrl;i" Poświętne, dnia 1 marca 2012 r. 

OR.OO04.5.2012 

Przewodniczący Rady Gminy 

Niniejszym wnoszę o podjęcie uchwały w sprawie -wprowadzenia zmian w uchwaJe 

budtetowej Gminy Poświętne na 2012 rok zgodnie z treścią przedstawionego projektu nr 2. 

n 




projekt 9. 
UCHWAŁA Nr ........ . 

RADY GMINY POŚWIĘTNE 

z dnia 01 maTU 2012 r. 

w ~p.rawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2012 r. 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 4 i aft. 61 ust 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 
samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz.1591 z p6źn. zm. ) w związku z ar!:. 2lł i 212 

ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. Nr 157, poz. 1240) - RA:da 
Gminy Poświętne uchwala,. co następuje: 

§ I 

Wpmwadza się następujące zmiany w uchwale budżetowej Gminy Poświętne na 2012 r: 

l) dokonać zAIrian w planie wydatków zgodnie z zał. Nr l do uchwały; 

2) zmniejsza się wydatki inwestycyjne o kwotę 35 000.00 zł , v'ydatki inwestycyjne po 
zmianach określa zał. Nr 2 do uchwały; 

Budżet po zmianie: 

dnchody ogółem 14079014,00 zł, 
z tego: 
dochody bielĄce 14079014,00 zł, 

w tym z zadań zleconych 2134835,00 zł, 
dochody majątkowe O zł, 

wydatki ogółem 13 719 014,00 zł, 


z 1ego: 

wydatki bicżące 12 773 589,00 zł, 


w tym z zadań zleconych 2134835,00 zł, 


wydatki majątkowe 945 425,00 zl. 


§2 

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy poświętnc. 

§3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia j podłego. ogłoszeniu w Dzienniku Urz.ędowym 
Województwa Mazowieckiego. 



ZałącZO:Jk Nr 1 do Uchwaly Nr ,., " ...... 

Rady Gminy Poświętne 


z dnia .... ,. ........... 2012r. 


WYDATKI 
.~. 

RozdzW ,§ Treść ...IDział _~większe.~~.. 1 Zmni~I~~nia I 

.600 
 , 3500000 :Transport i lączn0!ł\. , 
, 60016 
 .progi publiczne gminne 35000,00...._....i--, Wydatki ithvcstycyjnc jednostek 35000,006050 
,, , budz.etov.'Ych . ......


i Ochrona zdrowia ...._.... I 35 000,00
~51 .... 
, 85121 
 ...... I Lecznicl.wo ?IDbulatnryjne ,, 35 000,00 

4210 ! Zakup m_iałów i "'Yl"J,.-ia 35 000,00I ...._.... , 3500iiO~I Owiłem I 35 06000 


o 


e) 


http:Lecznicl.wo


ZaJącznik Nr 2 do Uchwały Nr .......... . 
Rady Gminy Poświętne 

z dnia .... , ............ 2012r. 


Wydatki inwestycyjne na 2012 rok 

flmdamont6w Szkoływ Zebre:ńCu: 

nr drogi 463 

Wola Cygmwka nr drogi 403 

Ra.... 



UZASADNIENIE 

DOUCHWALY Nr .................. 
RADY GMINY roŚWIĘTNE 

Na podstawie analizy potrzeb i zrealizowanych wydatków 
dokonano zmian w planie dz. 600, 851 , zmniejszając wydatki inwestycyjne w 
dziale 600 na wykonanie przebudowy drogi Wólka Dąbrowicka-działka 
ewidencyjna Nr 405 o kwotę 35 000,00 zł jako wkład własny pr7~niesiono na 
wydatki bieżące w dziale 851-zakup oleju dla Ośrodka Zdrowia Poświętnem, 

(),. 



wó:rrr GMINY !'OŚwlĘ'l'NE 

uL KrótkĄ "'. 05-326 Mwię'J,Ii! 


Poświętne, dnia l marca 2012 f. 
pow. wolnrnu"ll'K,i,"#fJ\ lTl~loWie(kle 

0&.0004.4.2012 

Przewodnleząey Rody Gminy 

Niniejszym wnoszę o podjęcie uchwały w sprawie wprowad7..enia zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Poświętne n. 2012 rok 7godoie 7 treścią prLedstawiooego projektu nr$ 

n 'fiv/ 
Ja ymerman 



l proiekt 

UCHWALA Nr ........ . 


RADY GMINY roŚWIĘTNE 

z dniu 01 marca 2012 1'. 

w s.prawie wprowadzenia zmian w bud:i:ecle gminy na 2012 1'. 

Na podstawie art 18 ust. 2 pkt. 4 i rut. 61 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 f. o 
samorządzie gminnym (Dz. U, z 2001 r. Nr 142, poz.1591 z późn. zm.) w związku z arl 211 i 212 
ust. 2 ustawy z dnia 21l'1ierpnia. 2009 r. o fmensach publicznych (Dz. U, Nr 157, poz, 1240) - Rada 
Omiuy Poświęlne uchwula.. co następuje: 

§1 

Wprowadza się następujące z:m:iany w uchwale budt.etowej Gminy Poświęmc na 2012 r: 

n. . l) dokonać zmian w planie wydatków zgodnie z zał. Nr l do uchwały; 

2) zmniejsza się wydatki inwestycyjne o kwotę 35 000,00 zł , wydatki inwestycyjne po 
zmianach określa zał. Nr 2 do uchwały; 

Budtet po zmianie: 

dochody ogółem 
z tego: 
dochody biC'l:ące 
w tym z zadań zleconych 
dochody majątkowe 

wydatki ogółem 
z tego: 
wydatki bieżące 
w tym z zadań zleconych 
wydatki majątkowe 

14079014,00 zł, 

14079014,00 zł, 
2 134835,00 zł. 

O zł. 

13 719014,00 zł, 

12773 589,00 zł, 
2 134 835,00 zł, 

945 425,00 zł. 

Wykonanie ucbwały powierza się Wójtowi Gminy Poświętne. 

§3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Mazowieckiego. 



Załącznik Nr 1 do Uchwały Nr .. " ... " .. 
Rady Gminy Pośwjętne 

zdnia " . ., ... ",,,,,,,2012 t, 

WYDATKI 

budżetu 

: Lecznictwo ambul=:="i.. 

...§...__ Dział: Rozdział Treść 

i . .}!:tllSl"'r1o,...łą<nl="'OŚ<,,''---_____---t ........._ flOO ......·1 .... 3500000 
Dro . ubliczne inne 35000,00 

6050 Wydatki inwestycyjne jednostek 35000,00 
h 
m3~5~OO~0~!OO~~.____-,1151 


teriatów i w 
n"e-;-~__--

ai:wia 
+------}-~--QQO'OQ..i: .............. 

35 000,00 
__-' 

35000 O 35000,00 

() 




Załączllik Nt 2 do UchwałyNr .......... . 

Rady Gminy Poświętne 


z dnia .. " ............. 2012 r. 


Wydatki inwestycyjne na 2012 rok 

nr drugi 463 

Kolonia Wola Cygowska nr drogi 403 

_om 



UZASADNIENIE 

DO UCHWAŁY Nr ................. . 
RADY GMINY POŚWIĘTNE 

z dDia" ••• ~•••••• ~.~ •••• 2012 r. 

Na podstawie analizy potrzeb i zrealizowanych wydatków 
dokonano zmian w planie dz. 600, 851 , zmniejszając wydatki inwestycyjne 
w dziale 600 na wykonanie przebudowy drogi Laskowizna Nr 143 o kwotę 
35 000,00 zł jako wkład własny przeniesiono na wydatki bieżące w dziale 
851-:r.akup oleju dla Ośrodka Zdrowia Poświętnem. 

() 


